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Místo jednání: Malá Skála Datum: 6.-7.5. 2011
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 21
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda, Valentová
Seznam ú astník :
VV – Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf
RK - Vévoda
Sekretariát – Valentová
Hosté: P edsedové a lenové OVK Hruboskalsko, OVK Prachov, OVK skály na Mužském a OVK Lužické
a Jizerské hory. Provozovatel webu Skalní oblasti Z. Strnad.

ílohy: Sm rnice HS – Pravidla pro erpání finan ních prost edk  v HS
íští jednání: 17.-18.6. 2011 - Ostrov

. Popis Vlastník Termín
Kontrola pln ní úkol
VV konstatoval, že úkoly uložené na p edchozím jednání VV byly
zcela nebo áste  spln ny. Dokon it je t eba vyjednání
spolupráce se Smíchovským festivalem alpinismu, ešení problém
s boulderingem v pískovcových oblastech, koncepci nesout žního
sportovního lezení, koncepci mládeže a inventarizaci majetku
využívaného OVK.

- -

1. Návrh koncepce sportovního lezení
VV se seznámil se stru ným návrhem koncepce sportovního lezení,
kterou vypracoval p edseda subkomise sportovního lezení J. Šefl.
VV konstatoval, že návrh koncepce je t eba více rozpracovat
(stanovení cíl , postupné kroky vedoucí k realizaci, finan ní a jiné
nároky apod.) a koordinovat s komisí alpinismu a s komisí tradi ního
skialpinismu, které mají obdobné zam ení (nesout žní sport).
VV rozhodl, že diskuse k tomuto tématu bude za azena na program

íštího jednání VV, za ú asti p edsed  dot ených (sub) komisí.
Podkladem pro jednání budou stru né koncep ní návrhy innosti
jednotlivých komisí, které budou zpracovány na základ  osnovy dle

ipomínek a nám  jednotlivých len  VV k již p edloženému
návrhu koncepce komise sportovního lezení. Celkovou koordinaci
a vypracování stru ných koncepcí zajistí Z. esenek spolu
s p edsedy dot ených (sub)komisí.

esenek
Šefl
Otta
Baum

íští jednání
VV

2. Setkání s p edsedy OVK
Jednání se zú astnili p edsedové OVK Hruboskalsko, OVK Prachov,
OVK skály na Mužském a Jizersko Lužické OVK. V návaznosti na

ípravu žádosti o nové povolení lezení v CHKO eský ráj byl
diskutován problém zda žádat o povolení lezení pro všechny nebo
jen pro organizované lezce. VV akceptoval stanovisko OVK umožnit
lezení v CHKO eský ráj jen pro leny HS a leny jiných
horolezeckých organizací. Dále byla diskutována problematika
lenství v HS (individuální lenství versus oddílové lenství)

a možnost d ív jších dodávek pro OVK.

- -

3. Proplácení náklad  na telefony
VV jednomysln  schválil novelu sm rnice o erpání finan ních
prost edk  v HS s cílem umožnit vyplácení p ísp vk  na telefon
len m VV a p edsed m komisí. V souladu s touto sm rnicí rozhodl

o poskytnutí p ísp vk  na telefon jednotlivým osobám. Realizaci
vyplácení p ísp vk  zajistí sekretariát do 31.5. 2011.

sekretariát 31.5. 2011
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4. Úprava dokument HS
VV schválil harmonogram prací na úprav  stanov HS - v cný
zám r novely do 31.8., konkrétní návrhy úpravy stanov a zve ejn ní
návrhu tak, aby mohl být návrh novely stanov schválen na VH HS
v roce 2012. Sou asn  VV rozhodl o složení pracovní skupiny pro
úpravu stanov - P. Resch, J. Bloudek, B. Valentová. Koordinaci prací
zajistí P. Resch.

Resch pr žn ,
první termín
31.8.

5. ešení problém  s boulderingem
VV vzal na v domí informaci V. Wolfa o ešení problém
s boulderingem v pískovcových oblastech. Situace v oblasti
Labských pískovc  je díky aktivnímu p ístupu OVK Labské pískovce
vy ešena, v Boru v oblasti CHKO Broumovsko bude ešena
v pr hu ervna ve spolupráci s p edsedou OVK Broumovsko
J. Škopem. Zajistí V. Wolf.

Wolf do konce
ervna

6. Schválení nových ZOS (oddíl ) HS
VV jednomysln  schválil založení nových základních organiza ních
složek HS (oddíl ) – . 574, 576, 577. VV rozhodl, že podání
žádosti o registraci oddíl  musí být dopln no základními informacemi
o vznikajícím oddíle. Zajistí sekretariát.

sekretariát pr žn

7. Informace o vývoji situace ve financování sportu a o VH STV
Z Hrubý informoval o innosti iniciativy eský sport 2011 a
o pr hu jednání VH STV.

- -

8. Informace o systému Skalní oblasti a novém systému Skalní
oblasti pro Agenturu ochrany p írody a krajiny (AOPK)
Jednání VV se zú astnil provozovatel systému Skalní oblasti
Z. Strnad, který seznámil VV s novým systémem Skalní oblasti pro
AOPK. Ob  strany se shodly, že provoz nového systému je nutno
smluvn  podchytit. Na základ  diskuse o novém systému
a sou asném webu SO bylo domluveno, že pro zlepšení vzájemné
komunikace bude Z. Strnad pravideln  zván na jednání VV.
Dále byla diskutována možnost datového propojení p ipravovaného
webu HS a webu Skalní oblasti. Téma bude za azeno na p íští
jednání VV, podklady zajistí B. Valentová.

Valentová íští jednání
VV

9. erpání rozpo tu HS
J. Bloudek informoval o stavu rozpo tu HS a VV konstatoval, že
stav erpání i p íjm  odpovídá o ekávání. Sou asn  doporu il
úpravu ú tování výnos  od partner , ešení p ipraví J. Bloudek.
VV se rozhodl posoudit možnost využití investi ního programu
MŠMT a uložil B. Valentové p ipravit k tomuto programu základní
informace.

Valentová
Bloudek

ihned
ihned

10. Koncepce práce s mládeží
J. Uherka informoval o innosti komise mládeže a p edložil návrh
koncepce innosti této komise. VV uložil dopracovat koncepci tak,
aby zahrnovala celou oblast innosti mládeže, s d razem na celkové
cíle práce s mládeží v HS. Dopracovaný návrh koncepce bude

edložen na p íští jednání VV.

Uherka íští jednání
VV

11. Kombinované lenství HS – OEAV
VV zhodnotil dosavadní pr h kombinovaného lenství HS –
OEAV a konstatoval, že kombinované lenství v etn  spolupráce
s OEAV je pro leny HS p ínosné. VV rozhodl o vypsání
výb rového ízení na nabídku kombinovaného lenství HS – OEAV
od roku 2012 a uložil B. Valentové p ipravit na p íští jednání VV
návrh podmínek výb rového ízení.

Valentová íští jednání
VV
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12. Spolupráce se Smíchovským festivalem alpinismu
VV vzal na v domí informaci o návrhu spolupráce mezi HS
a Smíchovským festivalem alpinismu a uložil B. Valentové p edložit
na p íští jednání návrh kone ných podmínek spolupráce etn
návrhu smlouvy.

Valentová íští jednání
VV

13. Podpora tradi ních horolezeckých akcí
VV rozhodl, že od roku 2012 bude podporovat tradi ní horolezecké
akce, které mají v tší než oddílový význam. Podpora bude
realizována formou grant , jejichž podmínky budou vyhlášeny spolu
s ostatními granty na za átku roku. Vyhlášení grant  na podporu
tradi ních horolezeckých akcí zajistí komise pro média a marketing.

Resch leden 2012

14. Informace o seminá i k ochran  p írody a horolezectví
VV ocenil pr h a p ínos seminá e uspo ádaného HS a AOPK.
Konstatoval, že HS nemá jednozna  formulované zásady
a principy týkající se p ístupu HS k ochran  p írody ve skalních
oblastech a uložil V. Wolfovi tyto zásady zpracovat do 31.7. 2011.

Wolf 31.7. 2011

15. Lezecký park v Alkazaru
VV vzal na v domí informaci P. Resche o stavu realizace lezeckého
parku v Alkazaru v etn  dohody s OVK Praha a St ední echy.
Další postup v etn  jednání s potenciálním partnerem, který má
zájem o lezecký park, zajistí P. Resch.

Resch pr žn

16. Metodický seminá  pro lezeckou ve ejnost
J. Uherka p edloží na p íští jednání VV informace o ešení p ípravy
seminá e pro lezeckou ve ejnost a ešení dalších požadavk  na
Metodickou komisi.

Uherka íští jednání
VV

17. Informace o situaci v sout žním lezení
J. ermák podal informaci o situaci v sout žním lezení v etn
zorganizování školení rozhod ích a nutnosti posílení spolupráce
s Komisí pro média a marketing a s Metodickou komisí. VV
konstatoval, že fungování této oblasti se ve srovnání s p edchozím
obdobím zlepšilo.

- -

18. Informace o pln ní koncepce HS
J. Bloudek informoval o pln ní koncepce HS. P edm tem diskuse
byl zejména problém velikosti lenské základny. Základní analýzu
stavu a návrh opat ení ke zlepšení situace p ipraví na p íští jednání
VV P. Resch a J. Bloudek.

Resch
Bloudek

íští jednání
VV

19. Protokol o vy azení materiálu
VV posoudil návrh na vy azení materiálu z evidence HS a rozhodl,
že nefunk ní akumulátory k vrta kám budou vy azeny. Vy azení
motorové pily nebylo schváleno, p edání p ípadu k posouzení revizní
komisi zajistí sekretariát.

sekretariát ihned

20. Žaloba proti Alpenservis spol. s r.o.
VV diskutoval návrh Obvodního soudu pro Prahu 4 na stažení žaloby
z roku 2000 proti spole nosti Alpenservis s poukazem na délku
ízení a fakt, že spole nost je v konkurzu a v likvidaci. VV rozhodl, že

žaloba bude ponechána. Odpov  soudu zajistí B. Valentová.

Valentová ihned

21. Jednání o podpo e sjezdu roku
P. Resch informoval VV, že jednání s partnerem ohledn  podpory
projektu „sjezd roku“ budou vedena sm rem k podpo e širšího
projektu „výstupy a sjezd roku HS“. Další jednání zajistí P. Resch
v koordinaci s Komisí tradi ního skialpinismu.

Resch
Komise
tradi ního
skialpinismu

ihned
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22. Smlouvy s mediálními partnery
VV jednomysln  schválil p edložené smlouvy s mediálními partnery

HS.
23. Tisková konference HS

P. Resch informoval o možnosti uspo ádat tiskovou konferenci HS
ve spolupráci s agenturou Czech Tourism.

Schválil: Z. Hrubý


